
ÇANAKKALE ONSEKİZ MART ÜNİVERSİTESİ 

BİGA İİBF ULUSLARARASI İLİŞKİLER BÖLÜMÜ DIŞ PAYDAŞ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Komisyon adı: Uluslararası İlişkiler Bölümü Dış Paydaş Toplantısı (Mezunlarla Buluşma) 

Toplantı No: 2023/ 03 

Toplantı Tarihi: 07.04.2023 

Toplantı Saati: 15:00 

Toplantı Başkanı: Doç. Dr. Cemre Pekcan 

Toplantıda Görüşülen Gündem Maddeleri: 

1. Dış paydaş kurulu ile tanışma 

2. Dış paydaş kurulunu bölüm ve kalite süreçleri ile ilgili bilgilendirme 

3. Bölümün eğitim amaçlarının belirlenmesi konusunda dış paydaş kuruluna görüş sorma 

4. Ders müfredatı ve ortak etkinlikler ile ilgili fikir alışverişi 

Toplantı Tutanağı 

1. Yaklaşık bir saat süren toplantıya dış paydaş kurulu üyelerimiz Prof. Dr. Yücel Acer, Prof 

Dr. Fırat Purtaş, Büyükelçi Erdoğan İşcan, MEB Eski Müsteşar Yardımcısı Ercan Demirci, 

Netsan Ambalaj Mobilya Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi Dış Ticaret Menajeri Otabek 

Omonkulov ve mezun öğrencilerimizden Small Projects İstanbul Genel Koordinatörü 

Candan Bayrı Abuoudeh’in yanısıra bölüm hocalarımızdan Doç. Dr. Cemre Pekcan, Prof. 

Dr. Soner Karagül, Doç. Dr. Mustafa Turgut Demirtepe, Dr. Öğr. Üyesi Nihal Eminoğlu, Dr. 

Öğr. Üyesi Muhammet Fatih Özkan, Dr. Öğr. Üyesi Çağrı Emin Demirbaş ve Arş. Gör. 

Murat Çağrı katılmıştır.  

2. Toplantıda dış paydaş kurulumuza bölüm ve kalite süreçleri ile ilgili bilgi verilmiştir.  

3. Bölümün eğitim amaçları dış paydaş kurulumuzla paylaşılmış, eğitim amaçlarımızın uygun 

olduğu konusunda hemfikir olunmuştur.  

4. Programın müfredatı ile ilgili fikir alışverişinde bulunulmuş ve özellikle İngilizce konusu 

dile getirilmiştir. Sayın Prof. Dr. Yücel Acer, KPSS ve ALES sınavları hakkında 

öğrencilerin daha fazla bilgilendirilmesi tavsiyesini vermiştir. Sayın Ercan Demirci İktisadi 

ve ekonomik alandaki ders sayısının artırılması gerektiği, STK alanına öğrencilerin 

dikkatinin çekilmesi gerektiği ve dil açısından Rusça, Çince, Hintçe gibi doğu dillerinden 

birinin müfredatta olması gerektiğini dile getirmiştir. Prof. Dr. Fırat Purtaş da öğrenci 

toplulukları ile daha fazla faaliyet yapılması gerektiğini, UNESCO kürsüsü kurulabileceğini 

dile getirmiştir.  



5. Toplantı iyi dilek ve temennilerle bitirilmiştir. 

 

Doç. Dr. Cemre Pekcan 

                                                                                                       İmza 

 

Ek 1: Toplantı Fotoğrafları 

 

 


